
 

Schriftelijke vragen aan het college 
(Art. 37 – Reglement van Orde) 

 
 

Registratienummer: 
(In te vullen door de raadsgriffie) 
 
Datum: 16 augustus 2021 
 
Aan de voorzitter van de raad. 
 
Steller van de vragen: Wouter Hoppenbrouwer (Leefbaar 3B) 
 
Onderwerp: 
Voortgang herontwikkeling van “De Snip” te Bleiswijk 
 
1. In de beantwoording van 10 maart (U21.01160) worden winstwaarschuwingen 
afgegeven dat de corona crisis een streep door de rekening kan zetten als het 
gaat om “de Snip” onderdeel te laten zijn van het zorghotel. Hoe verlopen de 
gesprekken met de directie van het zorghotel?  

2. In dezelfde beantwoording wordt gesproken over een andere woonfunctie. De 
locatie leent zich uitermate voor de bouw van woningen voor ouderen. Heeft uw 
College in de verstreken periode contact gehad met 3B Wonen om de 
mogelijkheden te bespreken om dit gemeenschappelijk tot stand te brengen? Zo 
ja met welk resultaat? Zo nee, waarom heeft u dit nagelaten? 

3. Mag worden verwacht dat bij de uitwerking van plannen rekening wordt 
gehouden met (her)huisvesting van de Oudheidskamer en hierover tijdig overleg 
met de raad zal plaats vinden? 

4. Mij is bekend dat er  ambtelijk hard wordt gewerkt aan de uitwerking van 
plannen. Is uw College bereid daar op korte termijn (tussentijdse)informatie te 
verstrekken? Zo ja wanneer? Zo nee, waarom niet? 

 
Toelichting: 
Sinds de besluitvorming in 2017 om de bibliotheek te verhuizen van de 
dorpsstraat naar ’t Web a/d Nachtegaallaan heeft Leefbaar 3B regelmatig d.m.v. 
moties, artikel 37/technische vragen gevraagd naar de herontwikkeling van “De 
Snip”. Immers, de gemeenteraad ging in meerderheid akkoord onder de 
voorwaarde dat er een voldragen, levensvatbaar plan zou komen, dat zou zorgen 
voor een bruisend, boeiend en bindend entree van de dorpskern Bleiswijk. 
 
In oktober 2020 werd – desgevraagd – aangegeven, dat bekeken zou worden of 
de corona crisis invloed zou hebben op het beoogde programma van 
(zorg)woningen, de gemeentelijke balie, het OVMB en een restaurant. 
Verder werd het vermoeden uitgesproken om in Q2 of 3 het bestemmingsplan 



aan te bieden. 
 
In februari 2021 heeft het college – desgevraagd – aangegeven dat als gevolg 
van de corona crisis een aantal onderdelen van het plan zal worden 
heroverwogen. Citaat (U21.01.160) : Daar komt bij dat niet alle functies in het 
Medisch Hart Bleiswijk (gevestigd in het oude gemeentehuis) overeind gehouden 
kunnen worden. Dit heeft vanwege een relatie tussen de functies in beide 
locaties, ook invloed op de beoogde functies in de te herontwikkelen Snip. Een 
mogelijk heroverweging zou te maken hebben met een andere woonfunctie. 
Einde citaat 
 
Inmiddels zijn wij 4 jaar verder en de beloofde bruisende entree van de dorpskern 
Bleiswijk is nog niet van de grond gekomen. De cherry picking door de gemeente 
balie te sluiten en de radiostilte inzake de herontwikkeling is alle reden om 
bovenstaande vragen te stellen.  
 
Ondertekening en naam, 
 
Wouter Hoppenbrouwer,  Leefbaar 3B 
 
 
 


